

100mm

100mm

Tolaccea**Toes and Foot Ice Sleeve**

Operation Instruction



@tolaccea



www.tolaccea.com



#tolaccea



service@tolaccea.com



Company Name: REPLAB SARL

Address and Post Code: 99 AVENUE ACHILLE
PERETTI 92200 NEUILLY-SUR-SEINE France

Contact: XIAOLAN LIU

Phone: +33767189223

Email: EUREP@REPLAB.CC



Company Name: REPLAB CONSULTING LTD

Address and Post Code: 376 NEWPORT ROAD CARDIFF,
WALES, CF23 9AE

Contact: HUIHUA LU

Phone: +447395577022

Email: UKREP@REPLAB.CC



quelairedemesdechets.fr



EN

Functions:

- Tolaccea toes and foot ice pack provides 360° coverage;
- The flexible ice foot is in ergonomic designs perfect for feet and it is wearable without straps;
- This ice foot sleeve is reusable, also microwave and freezer safe, allowing you to use hot or cold therapy depending on your needs;
- The ice pack is made of non-toxic material, latex-free, and leak proof, with no smells after use.
- It can help to relief pain for : toes and foot

Operation Instruction:**•Cold therapy**

Place the ice pack flat in a refrigerator at -20°C for 4-6 hours for immediate use. If colder temperature needed, frozen it longer with lower temperature; Take out the ice pack from freezer, wipe off the moisture and pull it over the required area. Wear and keep it in place for approximately 15-20 minutes.

•Hot therapy

Start with room temperature, place the ice pack flat in microwave with a clean plate; Microwave it for 50 seconds, if more heat is needed microwave in 5 second increments; Wear and keep it in place for approximately 15-20 minutes.

How to clean it

Hand wash with damp towel. Do not submerge sleeve in water. Lay flat and air dry, do not machine wash.

-1-

WARNING!

- 1.Limit cold/hot therapy to 30 minutes to prevent frostbite or burns. If not cold enough, refreeze at -20°C.
- 2.Do not microwave over 45 seconds. Check temperature before use; cool if too hot to avoid burns.
- 3.Repeated heating may dry out the gel, reducing lifespan. Monitor while microwaving to avoid overheating. Air dry if damp—never use a dryer.
- 4.For external use only. Avoid areas with poor circulation, open wounds, or infections unless advised by a professional.
- 5.If gel contacts skin, wash thoroughly. Seek medical advice for injuries, and discontinue if discomfort persists.
- 6.Store in therapy wrap when not in use to prevent condensation. Ensure dry before storage.
- 7.Keep away from children and pets.

After Sale

Tolaccea guarantees 1 year warranty for the quality problem. Any questions please freely email us: service@tolaccea.com

-2-

DE

Funktionen:

- Tolaccea-Zehen- und -Fußeisbeutel bietet 360 ° -Abdeckung;
- Die flexiblen Eisfüße sind in ergonomischen Designs perfekt für die Füße und ohne Riemen tragbar;
- Diese Eisfußhülle ist wiederverwendbar, auch mikrowellen- und gefriergeeignet, sodass Sie je nach Bedarf eine heiße oder kalte Therapie verwenden können.
- Der Eisbeutel besteht aus ungiftigem Material, ist latexfrei und auslaufsicher und riecht nach dem Gebrauch nicht.
- Es kann helfen, Schmerzen zu lindern für: Zehen und Füße

Bedienungsanleitung:**• Kältetherapie**

Stellen Sie den Eisbeutel flach in einen Kühlschrank bei -20°C für 4-6 Stunden, um ihn sofort verwenden zu können. Wenn eine kältere Temperatur benötigt wird, frieren Sie es länger mit niedrigerer Temperatur ein; Nehmen Sie den Eisbeutel aus dem Gefrierschrank, wischen Sie die Feuchtigkeit ab und ziehen Sie ihn über den gewünschten Bereich; Tragen Sie es und halten Sie es für ungefähr 15-20 Minuten an Ort und Stelle.

• Heiße Therapie

Beginnen Sie mit Raumtemperatur, legen Sie den Eisbeutel flach in die Mikrowelle mit einem sauberen Teller; Mikrowelle 50 Sekunden lang, wenn mehr Wärme benötigt wird, in 5-Sekunden-Schritten in die Mikrowelle stellen; Tragen Sie es und halten Sie es für ungefähr 15-20 Minuten an Ort und Stelle.

-3-

So reinigen Sie es

Handwäsche mit feuchtem Handtuch. Tauchen Sie die Hülse nicht in Wasser. Flach hinlegen und an der Luft trocknen, nicht in der Maschine waschen.

WARNUNG!

- 1.Kälte-/Wärmetherapie max. 30 Minuten anwenden. Bei zu geringer Kälte, länger bei -20°C einfrieren.
- 2.Mikrowelle max. 45 Sekunden. Temperatur prüfen; bei Überhitzung abkühlen lassen.
- 3.Wiederholtes Erhitzen kann Gel austrocknen. Überwachen; bei Feuchtigkeit lufttrocknen.
- 4.Nur äußerlich anwenden. Nicht auf schlecht durchblutete, offene oder infizierte Haut auftragen.
- 5.Bei Hautkontakt Gel abwaschen. Anwendung bei anhaltendem Unwohlsein stoppen.
- 6.Zur Vermeidung von Kondenswasser im Therapieschutz aufbewahren, trocken lagern.
- 7.Von Kindern und Haustieren fernhalten.

Nach dem Verkauf

Tolaccea garantiert 1 Jahr Garantie für das Qualitätsproblem. Bei Fragen senden Sie uns bitte eine E-Mail an: service@tolaccea.com

-4-

正

反